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Lucian Bode: Astazi intram în sedinta de guvern cu proiectul “Anghel Saligny”

Ministrul interimar al Justitiei, Lucian Bode, a afirmat ca proiectul Programului ''Anghel Saligny'' se va

afla pe agenda sedintei de guvern de vineri.

 

"Ministerul Justitiei este ultimul avizator pe toate proiectele de acte normative, nu doar pe proiectul de ordonanta

de urgenta pentru aprobarea Proiectului de Investitii 'Anghel Saligny'. Ministerul Justitiei se pronunta pe

legalitatea acestui proiect si tuturor proiectelor de act normativ, nu pe oportunitate. Observatiile avute în vedere de

catre Directia de Specialitate sunt mentinute si au fost transmise catre Ministerul Dezvoltarii, catre initiator.

Aseara am vazut documentul, am vazut proiectul în original. Cu siguranta, astazi, intram în sedinta de guvern cu

acest proiect. Ministerul Dezvoltarii are doua variante: integreaza observatiile Ministerului Justitiei sau raspunde

cu argumente de ce nu le preia. În momentul în care transmiti aceste observatii catre initiator si el le integreaza si

el justifica de ce nu le integreaza, avizul este pozitiv, cu observatii", a declarat Lucian Bode, la Ministerul

Afacerilor Interne.

 

El a adaugat ca sunt îndeplinite toate conditiile legale ca proiectul sa intre pe agenda sedintei de guvern.

 

"Toate celelalte avize sunt atasate acestui proiect. Avem toate conditiile legale îndeplinite ca în sedinta de guvern

de astazi de la ora 16,00 Guvernul sa dezbata acest proiect de ordonanta de urgenta", a spus Bode.

 

Lucian Bode a mai precizat ca documentul elaborat de echipa fostului ministru Stelian Ion a fost pastrat într-o

proportie "foarte, foarte mare".

 

"Observatiile Directiei de Specialitate pe care le-am transmis catre Ministerul Dezvoltarii sunt aceleasi. Nu am

modificat chestiuni de fundamentare, sunt chestiuni de interpretate. Documentul pregatit de domnul Stelian Ion cu

echipa domniei sale a plecat catre Ministerul Dezvoltarii aproape în aceeasi forma. Vorbim despre observatii

tehnic stabilite între directiile tehnice, chestiuni de procedura, de constitutionalitate. Deci, sunt chestiuni tehnice,

nu sunt chestiuni de oportunitate. O sa vedeti ca am mentinut documentul pe care echipa domnului Stelian Ion l-a

realizat într-o proportie foarte, foarte mare", a mentionat ministrul.
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